
PROTOKÓŁ Nr 47 
 

Z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy XVII Wzgórza Krzesławickie w 

Krakowie 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 Kraków 

w dniu 16.11.2022 roku o godz. 1800 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia 

Obrady komisji otwarł Przewodniczący Komisji p. Zbigniew Rajski 

Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził quorum i prawomocność obrad Komisji 

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad  

Projekt porządku obrad Komisji został przyjęty bez zmian – jednogłośnie 

 

Ad.3.  Sprawy bieżące :                  

3.1.  E – mail J. Wójcik – dot. zadania o nazwie Ogród deszczowy przy ul. Lubockiej. 

Głos zabrali : J. Wójcik, Z. Rajski, L. Zaleński, P. Mleczko. 

Pismo rozpatrzono jednogłośnie  przez komisję i przyjęto do wiadomości.   

 

3.2.  Pismo ZZM (nr 432) – dot. budowy ciągu pieszego przy ul. Smorawińskiego 6 do Al. 

Solidarności. 

Głos zabrali : L. Zaleński, J. Zabagło, J. Wójcik, P. Mleczko. 

Komisja zagłosowała jednogłośnie za przeniesieniem pisma do teczki na budżet  R.Dz.XVII  2023r. 

 

3.3.  Pismo  ZZM  (nr 424) – w sprawie drzew znajdujących się przy ul. Lubockiej 41. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

3.4.  E –mail Kinga Gawin – dot. koszenia poboczy przy ul. Pankiewicza i cięcia technicznego drzew  

i krzewów. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

3.5.  Pismo ZZM (nr 434) – dot. nierówności przy chodniku bloku os. Na Wzgórzach 23. 

Komisja przyjęła pismo do wiadomości. 

 

3.6.  Pismo ZZM (nr. 456) – dot. wydania decyzji na usunięcie drzew w Dzielnicy XVII.  

Komisja przyjęła pismo do wiadomości.  

 

Ad. 4.  Oświadczenia i komunikaty 

Brak 

Ad.5.   Zamknięcie posiedzenia   

           

Termin następnego posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska w Radzie Dzielnicy XVII zostanie 

ogłoszony na sesji Rady Dzielnicy. 

 

Na tym posiedzenie Komisji Ochrony  Środowiska zakończono o godz. 18.30         

   

 

Protokół sporządził :       Przewodniczący Komisji 

Zbigniew Rajski 

                Zbigniew Rajski 


